IMPORTANT SAFETY INSTRUCTIONS

When using electrical products, basic precautions should always be followed including the following:

a READ AND FOLLOW ALL SAFETY INSTRUCTIONS

- b. Do not use seasonal products outdoors unless marked suitable for indoor and outdoor use. When products are used in outdoor applications, connect the product to a Ground Fault Circuit Interrupting [GFCI] outlet. If one is not provided, contact a qualified electrician for proper installation.
- c. This seasonal use product is not intended for permanent installation or use.
- d. Do not mount or place near gas or electric heaters, fireplaces, candles or other similar sources of heat.
- e. Do not secure the wiring of the product with staples or nails, or place on sharp hooks or nails.
- Do not let lamps rest on the supply cord or on any wire. f
- g. Unplug the product when leaving the house, when retiring for the night, or if left unattended.
- h. This is an electric product-not a toy! To avoid risk of fire, burns, personal injury and electric shock it should not be played with or placed where small children can reach it.
- i. Do not use this product for other than its intended use.
- Do not hang ornaments or other objects from cord, wire, or light string.
- k. Do not close doors or windows on the product or extension cords as this may damage the wire insulation
- Do not cover the product with cloth, paper or any material not part of the product when in use.
- m. Read and follow all instructions that are on the product or provided with the product.

n. SAVE THESE INSTRUCTIONS. Use and Care Instructions

- a. When the product is placed on a live tree, the tree should be well maintained and fresh. Do not place on live trees in which the needles are brown or break off easily. Keep the tree holder filled with water.
- b. If the product is placed on a tree, the tree should be well secured and stable.

重要的安全說明

使用電子產品時,應隨時遵守下列的基本預防措施:

- 閱讀並遵守所有的安全說明。 a.
- 請勿在戶外使用季節性產品.除非已標示適用於室內及戶外。本產品於戶外使用時.請將本 b. 產品與漏電保護插座(GFCI)相接。若無漏電保護插座,請聯絡合格的電氣技師以進行正確 的安裝作業。
- 本季節性產品並不適用於永久安裝或使用。 C
- d. 請勿安裝或放置在靠近瓦斯或電熱器、壁爐、蠟燭或其他相似的熱源處。
- 請勿將本產品的接線以釘書針或釘子固定,或是放置在尖銳的鈎子或釘子上。 e.
- 請勿將燈泡放在電源線或任何電線上。 f
- 外出、晚上就寢或是產品無人看管時請拔除產品電源線。 q.
- 本產品為電子產品 並非玩具!為避免火災、燒傷、人身傷害或觸電的風險,不應將本產品 h. 作為玩具使用或放置在兒童可取得的地方。
- 請勿將本產品用於其他用途。
- 請勿將裝飾品或其他物件掛在纜線、電線或燈串上。
- 請勿將產品或延長線放在門、窗關閉處,這可能會造成線圈絕緣受損 k.
- 請勿在使用本產品時覆蓋衣物、紙張或任何不屬於本產品的材料 I.
- 閱讀並遵守產品上或產品隨附的所有指示說明。 m.

請保留這些指示說明。 n.

使用及維護說明

- 本產品若是擺放在活的樹木上、應妥善保養樹木並保持其生長狀況。請勿放在針葉已變為褐 а 色或是很容易斷裂的樹木上。保持樹木托座內的水分充足。
- b. 本產品若放在樹上,應使其樹木保持安全及穩固。

- c. Before using or reusing, inspect product carefully. Discard any products that have cut, damaged, or fraved wire insulation or cords, cracks in the lampholders or enclosures, loose connections, or exposed copper wire.
- d. When storing the product, carefully remove the product from wherever it is placed, including tree branches or bushes, to avoid any undue strain or stress on the product conductors, connections, and wires.
- When not in use, store neatly in a cool, dry location protected from sunlight. e
- f. Bulb is non-replaceable.

CAUTION:

- 1. Risk of fire. Use only the power adapter provided with this product.
- 2. To reduce the risk of fire and electric shock:a) Do not install on trees having needles, leaves or branch covering of metal or materials which look like metal, and b)Do not mount or support strings in a manner that can cut or damage wire insulation.
- 3. To reduce the risk of fire and electric shock, use only the power supply that was provided with this product.

請在使用或重新使用本產品前小心地檢查。若產品有被切割、毀損、線圈絕緣或電線磨損 燈座或外殼有裂痕、接點鬆脫或銅線外露等狀況即應報廢處理。

- 收納時 · 小心地將產品由擺放的地方 (包括樹枝或灌木等處) 搬移開來 · 以避免產品的導體 · d 接點及雷線承受不當的拉扯或擠壓。
- 未使用時,請將產品整齊地貯存在涼爽、乾燥且無陽光照射的區域。 e
- 燈泡無法替換 f.

注意:

- 1. 有發生火災的風險。限用本產品所附的電源整流器。
- 為降低發生火災及觸電的危險: a) 請勿安裝在以金屬或看似像金屬物料覆蓋的針葉、樹葉或 2.
- 樹枝的樹木上,以及 b) 請勿以可能會造成割傷或損壞電線絕緣的方式安裝或架設燈串。
- 為降低火災及觸電的風險,限使用本產品所附的電源供應器。 3.

MADE IN CHINA